
 Udruga pomorsko športskih ribolovaca 

 „Pješčana Uvala“  

Pješčana Uvala 1. ogr. 2A, 52100 Pula  

 
 
 

ZAPISNIK 

sa 5. sjednice UPŠR „PJEŠČANA UVALA”, održane 02.10.2024. s početkom u 18:00 sati u 

društvenom domu 

 

UPRAVNI ODBOR: Prisutni: Matej Njavro, Robert Kostrenčić, Dragan Perović, Nevio Sokolić, 

Dragan Modrušan, Božo Simović 

Odsutni: Aldo Peruško 

NADZORNI ODBOR: Dario Verbanac 

STEGOVNA KOMISIJA: Daniel Vuković 

 

                                    

DNEVNI RED 
 
 
 
1. Otvaranje Sjednice  

2. Utvrđivanje kvoruma  

3. Usvajanje dnevnog reda  

4. Stanje u lučici (izvještaj redara) i primjedbe  

5. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 

6. Izvještaj sportske sekcije  

7. Razno  
 
  

 

 

1. Otvaranje Sjednice  
 
Predsjedavajući g. Matej Njavro započinje točno u 18.00 sati s radom Upravnog 
odbora Udruge te pozdravlja prisutne članove.  

 
 

2. Utvrđivanje kvoruma  
 
Predsjednik Matej Njavro konstatira da od 7 članova Upravnog odbora nedostaje 1 
član koji je opravdao svoj izostanak. 



 
3. Usvajanje dnevnog reda  

 
Predsjednik daje na raspravu predloženi dnevni red koji se jednoglasno prihvaća, uz 
nadopunu Dragana Perovića da se razmatra Pravilnik o radu Stegovne komisije, te 
Tajnik predlaže da se ono uvrsti pod razno, kao i Zahtjev gosp. Vlaškog za ustupanje 
veza.  

 
 
 

4. Stanje u lučici ( izvještaj redara ) i primjedbe .  
 

Stanje u lučici iznosi redar koji je usput podijelio i prilog o stanju na datum 29.09.2024. 

godine. Po ustaljenom običaju tajnik iznosi izvještaj o stanju u Sportskoj lučici, te iznosi 

da je sa veza br. 35 unuk stalnog korisnika veza gosp. Đorđevića je odvezao plovilo 

koje je bilo nelegalno privezano na tom vezu. Problematičan je i dalje korisnik veza koji 

nema Ugovor za vez broj 87, gdje svakog ljeta privezuje plovilo reg. oznaka PU 10382, 

vlasnik je pravna osoba Mayerhofer d.o.o. U više navrata raspravljalo se o tom 

problemu, kako na prošloj sjednici U.O. tako i sada . Donijeta je jednoglasna odluka da 

se taj slučaj proslijedi Stegovnoj komisiji, da se u buduće na vez br. 87 ne može 

privezati dotično plovilo, dok vlasnik plovila iz pravnog subjekta ne prebaci na fizički 

subjekt, te poštuje statut i slijedi Ugovor. Do realizacije tog postupka taj vez služi za 

privez privremenog korisnika kojeg odredi U.O. Ako u dogledno vrijeme sadašnji 

vlasnik ne poduzme određene mjere vez će biti oduzet. Što se tiče fizičkog stanja u 

Lučici predsjednik iznosi da je dobio ponudu od Murgonsa za zamjenu preostalih 

sistema sidrenih gatova na velikom pontonu. Cijena ponude iznosi 14.323,61 €. Udruga 

trenutno na računu ima oko 20.400,00 €, te se plaćanje ponude planira u dva obroka, 

jedan odmah, te drugi početkom slijedeće godine. To je nužno iz razloga što troškovi 

do kraja godine uključuju troškove koncesije, tajnika, putnih naloga za natjecanja kao i 

osiguranja. 

 
 
 

5. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 
 

Zahtjeve za privremeni vez iznosi tajnik. Pibernik Ana traži produženje korištenje veza 
za 2025.god. Kristian Kolić i Mario Grbin predaju zahtjev za privremeni vez od 5 do 6 
m. Jednoglasno je donijeta odluka U.O. da redar / tajnik analizira mogućnosti priveza 
podnositelja Zahtijeva, te ako postoji mogućnost, da se ujedno i sklopi Ugovor te izvrši 
privez. 

 
 
 

6. Izvještaj sportske sekcije 
 

Predsjednik iznosi da je podnio zahtjev za dva natječaja HSSRM-a, i to za Eko akciju i 
Školu podvodnog ribolova. Informira U.O. da se uskoro održava državno ekipno 
natjecanje u podvodnom ribolovu u Makarskoj, gdje će nastupiti Sportska sekcija 
Pješčane Uvale u sastavu Njavro, Micković i Urti. Jednoglasno je donijeta odluka da 
sredstva postoje, te da mogu nastupati na državnom natjecanju. 

 
            



 
7. Razno 

 
Dragan Perović iznosi da bi trebalo napraviti rekonstrukciju pravilnika o radu Stegovne 
komisije, te da treba taj pravilnik uskladiti prema važećem ovjerenom Statutu i 
Pravilniku o radu i redu u Sportskoj lučici. Daje se prijedlog da gospodin Josip Novosel        
i Dragan Perović kao stručne osobe pripreme za slijedeću sjednicu određene smjernice 
Pravilnika. Sjednica će se održati 14.10.2024. u 18:00 sati. Jednoglasno je donijeta 
odluka o pripremi Pravilnika.  
Odlučeno je i da treba staviti u funkciju nadzorne kamere koje već neko vrijeme ne 
rade, te se prihvaća ugovor o redovnom održavanju kamera. 
Tajnik iznosi da je trajni korisnik veza br. 71 Tomislav Vlaški podnio zahtjev za 
ustupanje veza članu Igoru Šikiću, koji ima stalni boravak u Pješčanoj Uvali. U.O. donio 
je odluku da se vez može ustupiti po Zahtjevu, ali Igor Šikić mora predati fotokopiju 
osobne iskaznice i Punomoć za primanje pismena, ovjerenu kod Javnog bilježnika. 
Odluka je jednoglasno prihvaćena. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati                                              Tajnik : 
 
 
 
 
                                      


